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О Б Щ И Н С К И  С Ъ В Е Т  О П А К А, О Б Л А С Т  Т Ъ Р Г О В И ЩЕ 
гр. Опака  ул. Съединение № 3; тел. 06039/2421, факс 06039/2421; e-mail: obstinaopaka@abv.bg 

 

ПРОТОКОЛ № 37 
 

от 02.11.2009год. 
 

 Днес 02.11.2009год. Общински съвет гр. Опака проведе 
поредното си заседание в заседателната зала на читалище 
“Пробуда” гр. Опака 
 При откриване на заседанието присъстваха всички 
13/тринадесет/ общински съветници.  
 

Ашим Османов – Председател на ОбС Опака – Уважаеми 
колеги, в залата присъстват всички общински съветници и можем да 
започнем заседанието.  

 Предлагам днешното заседание на протече при следният 
 

ДНЕВЕН РЕД: 

 
1. Избор на временно изпълняващ  длъжността – Кмет на 

кметство Голямо Градище. 
ДОКЛ. Л. РЕЯНОВ – КМЕТ НА ОБЩИНА  
ОПАКА 

2. Информация за готовността на Община Опака за работа при 
зимни условия през зимен сезон 2009-2010г. 

ДОКЛ. Л. РЕЯНОВ – КМЕТ НА ОБЩИНА  
ОПАКА 

3. Определяне състава за съдебни заседатели за Районен съд – 
Попово от Община Опака за мандат 2010/2015г. 

ДОКЛ. А. ОСМАНОВ – ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС 
ОПАКА 

4. Приемане на Етичен кодекс на общинския съветник. 
ДОКЛ. А. ОСМАНОВ – ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС 
ОПАКА 

5. Приемане на Правила за работа на постоянно действащата 
комисия, съгласно Закона за предотвратяване и разкриване 
конфликта на интереси към ОбС Опака. 

ДОКЛ. А. ОСМАНОВ – ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС 
ОПАКА 

6. Изказвания, питания, становища и предложения на 
граждани. 

 
Уважаеми колеги, това е моето предложение … имате думата 

за предложения за изменение или допълнение на така 
предложеният дневен ред … Няма предложения, предлагам ви 
тогава да го гласуваме. 
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В залата присъстват 13 от общо – 13 общински съветника 
 

 ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

ДПС 8 - - 

Коалиция „Заедно за 
бъдещето на Община 

Опака” 

 
3 

- 
 

- 
 

Коалиция „Напредък” 2 - - 

 
С 13/тринадесет/ гласа “ЗА” се приема дневния ред 
Преминаваме към 1-ва точка - Избор на временно изпълняващ  

длъжността – Кмет на кметство Голямо Градище. 
 

Г-н Реянов – кмет на Община Опака зачита докладната 
записка и предложението за решение. 

 
Серхат Салимов – Председател на ПК “Местно 

самоуправление, образование, култура, здравеопазване и социална 
политика”– Уважаеми колеги, на свое заседание комисията 
разгледа Предложението от Кмета на Община Опака и с 3/три/ 
гласа „ЗА” го одобрява. 

Ашим Османов – Председател ОбС Опака – Уважаеми колеги 
чухте предложението на Кмета на Общината, чухте и становището 
на ПК имате думата … 

Феим Апти – Коалиция „Заедно за бъдещето на Община 
Опака” – Уважаеми колеги, господин Реянов, преди да се 
предложи на ОбС да избере временно изпълняващ длъжността – 
Кмет на кметство Голямо Градище, първо по закон трябваше да се 
прочете оставката на кмета на кметството и след това решението 
на ОИК и чак тогава се иска от нас да изберем временно 
изпълняващ.. 

Г-н Лютфи Реянов – Кмет на Община Опака – г-н Апти, в 
ЗМСМА  има промени и явно Вие не сте се запознал с 
процедурата, щом излизате с това становище. В материалите за 
заседанието Ви е приложено решението на ОИК. Не мисля че има 
грешка в процедурата … 

Ашим Османов – Председател ОбС Опака – благодаря Ви г-н 
Реянов, колеги, имате ли други въпроси? … Няма други въпроси 
предлагам на ОбС да гласува следното  

 
РЕШЕНИЕ № 251 

 
На основание чл. 42, ал. 4 от ЗМСМА, Общински съвет Опака 

Избира временно изпълняващ длъжността Кмет на Кметство 
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Голямо Градище – Гюлзар Хасанова Чакърова до полагане на 
клетва от новоизбрания кметство. 

 
В залата присъстват 12 от общо – 13 общински съветници 
 

 ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

ДПС 8 - - 

Коалиция „Заедно за 

бъдещето на Община 
Опака” 

 
3 

- 
 

- 
 

Коалиция „Напредък” 2 - - 

 
С 13/тринадесет/ гласа „ЗА” решението се приема. 

Преминаваме към 2-ра точка от дневния ред - Информация за 
готовността на Община Опака за работа при зимни условия през 
зимен сезон 2009-2010г. 

 
Г-н Реянов – кмет на Община Опака зачита докладната 

записка и предложението за решение. 
 
Кязим Алиев – Председател на ПК по “Общинска 

собственост, устройство на територията, земеделие и гори, 
околна среда и благоустрояване” – Уважаеми колеги, на свое 
заседание комисията разгледа информацията за готовността на 
община Опака за работа при зимни условия през зимен сезон 2009-
2010г., с 3/три/ гласа „ЗА” я приема и предлага на ОбС Опака да 
вземе решение. 

 
Ашим Османов – Председател ОбС Опака – Уважаеми колеги 

чухте информацията от Кмета на Общината, чухте и становището 
на ПК имате думата … 

Феим Апти – Коалиция „Заедно за бъдещето на Община 
Опака” – Уважаеми господин Реянов, по телевизията слушаме 
изказване на министъра на Регионалното развитие, че средствата за 
снегопочистване са раздадени предварително и такива за тази 
година вече няма. Общината разполага ли със средства за да 
осигури снегопочистването през зимата? 

Интересуваме също, с кои фирми са сключени договори за 
снегопочистването? 

Г-н Лютфи Реянов – Кмет на Община Опака – г-н Апти, в 
изказването си министърът най-вероятно има в предвид средствата, 
които се отпускат за почистване на републиканската пътна мрежа. 
Тези средства не се предоставят на Общините. 

Договори са сключени за всички пътища. Нито една фирма в 
Община Опака не разполага с достатъчно техника, за да обезспечи 
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почистването на цялата община затова са сключени договори както 
следва: 

1. С кооперация „Прогрес – 94”- гр. Опака за улиците в гр. 
Опака и междуселищната пътна мрежа; 
2. С ЮЕС Комерс – за с. Голямо Градище  
3. Със частна кооперация на Осман Османов за селата 
Горско Абланово и Крепча; 
4. Юсмен Алиев – за селата Люблен и Гърчиново; 

 
Ашим Османов – Председател ОбС Опака – Благодаря Ви г-н 

Реянов, колеги, имате ли още въпроси? … Няма въпроси предлагам 
на ОбС Опака да приеме следното 
 

РЕШЕНИЕ № 252 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, ОбС Опака приема 
Информация за готовността на Община Опака за работа при зимни 
условия през зимен сезон 2009-2010г. 

 
В залата присъстват 12 от общо – 13 общински съветници 
 

 ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

ДПС 8 - - 

Коалиция „Заедно за 
бъдещето на Община 

Опака” 

 
3 

- 
 

- 
 

Коалиция „Напредък” 2 - - 

 
С 13/тринадесет/ гласа „ЗА” решението се приема. 

Преминаваме към 3-та точка от дневния ред - Определяне състава за 
съдебни заседатели за Районен съд – Попово от Община Опака за 
мандат 2010/2015г. Давам думата на Г-н Серхат Салимов 
председател на комисията да представи на ОбС Опака 
предложението си. 

 
Серхат Салимов – Председател на ПК “Местно 

самоуправление, образование, култура, здравеопазване и социална 
политика”– Уважаеми колеги, във връзка с писмо от Окръжен съд – 
Търговище за определяне състава на съдебните заседатели от 
Община Опака за мандат 2010-2015г. при Районен съд – Попово, 
комисията предлага на ОбС Опака да гласува състава както следва: 

1. Галя Неделчева Кулева 
2. Теменуга Георгиева Стойкова 
3. Дияна Димитрова Якимова 
4. Христина Георгиева Деркозлиева 



 5 

5. Ивелина Веселинова Великова 
6. Мехидин Мехмедова Кадиров 
7. Бахар Юмеров Юсменов 
8. Шефки Али Шабан 
9. Сабри Юсеин Чауш  
10. Севилджан Сюлейманова Ахмедова 

 
Ашим Османов – Председател ОбС Опака – Благодаря Ви г-н 

Салимов, колеги, имате думата … Няма изказвания предлагам Ви да 
вземем следното  

 
РЕШЕНИЕ № 253 

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА, ОбС Опака приема 

състава на съдебните заседатели към Районен съд гр. Попово както 
следва: 

 
1. Галя Неделчева Кулева 
2. Теменуга Георгиева Стойкова 
3. Дияна Димитрова Якимова 
4. Христина Георгиева Деркозлиева 
5. Ивелина Веселинова Великова 
6. Мехидин Мехмедова Кадиров 
7. Бахар Юмеров Юсменов 
8. Шефки Али Шабан 
9. Сабри Юсеин Чауш  
10. Севилджан Сюлейманова Ахмедова 

 
В залата присъстват 13 от общо – 13 общински съветници 
 

Ашим Хасанов Османов ДА Самет Османов Есманов ДА 

Серхат Феимов Салимов ДА Феим Мехмед Апти ДА 

Абдрахим Юсменов 
Абдрахимов 

ДА Цветан Цонев Керев ДА 

Басри Хюсеинов Хасанов ДА Амил Алим Кьосе ДА 

Кязим Кадиров Алиев ДА Неделчо Йосифов 
Неделчев 

ДА 

Абибула Фейзула Сейфула ДА Джошкун Сабриев 
Феимов 

ДА 

Шефки Али Шабан ДА   

 
С 13/тринадесет/ гласа „ЗА” решението се приема. 

Преминаваме към следващата 4-та точка от дневният ред - 
Приемане на Етичен кодекс на общинския съветник. 
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Г-н Ашим Османов зачита докладната записка и 
предложението за решение. 

 
Самет Есманов – Председател на ПК“Бюджет, финанси, 

икономика, нормативна уредба и Европейски програми и проекти” 
– Уважаеми колеги, ПК проведе заседание, на което с 3 гласа “ЗА” 
взе следното решение: Комисията одобрява Предложеният Етичен 
кодекс на общинския съветник. 

 
Ашим Османов – Председател ОбС Опака – Благодаря Ви г-н 

Есманов, колеги, имате думата … Няма изказвания предлагам Ви да 
вземем следното  

 
РЕШЕНИЕ № 254 

На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, ОбС Опака приема 
Етичен кодекс на общинския съветник, по приложение. 

 
В залата присъстват 12 от общо – 13 общински съветници 
 

 ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

ДПС 8 - - 

Коалиция „Заедно за 
бъдещето на Община 
Опака” 

 
3 

- 
 

- 
 

Коалиция „Напредък” 2 - - 

 
С 13/тринадесет/ гласа „ЗА” решението се приема. 

Преминаваме към 5-та точка от дневния ред - Приемане на Правила 
за работа на постоянно действащата комисия, съгласно Закона за 
предотвратяване и разкриване конфликта на интереси към ОбС 
Опака. 

Г-н Ашим Османов зачита докладната записка и 
предложението за решение. 

 
Серхат Салимов – Председател на ПК “Местно 

самоуправление, образование, култура, здравеопазване и социална 
политика”– Уважаеми колеги, на свое заседание комисията 
разгледа предложените Правила за работа на постоянно 
действащата комисия, съгласно Закона за предотвратяване и 
разкриване конфликта на интереси към ОбС Опака, с 3/три/ гласа 
„ЗА” ги приема и предлага на ОбС Опака да вземе решение. 
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Ашим Османов – Председател ОбС Опака – Благодаря Ви г-н 
Салимов, колеги, имате думата … Няма изказвания предлагам Ви да 
вземем следното  

 
РЕШЕНИЕ № 255 

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, ОбС Опака 

приема правила за работата на Комисията за установяване 
конфликта на интереси към ОбС Опака, по приложение.  

 
В залата присъстват 12 от общо – 13 общински съветници 
 

 ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

ДПС 8 - - 

Коалиция „Заедно за 
бъдещето на Община 

Опака” 

 
3 

- 
 

- 
 

Коалиция „Напредък” 2 - - 

 
С 13/тринадесет/ гласа „ЗА” решението се приема. 

Преминаваме към 6 -та точка от дневния ред - Изказвания, питания, 
становища и предложения на граждани. Уважаеми колеги 
общински съветници, няма постъпили писмени питания и 
становища в деловодството на ОбС Опака, но ако имате въпроси 
може да ги зададете … Няма въпроси. 

 
 
 

ПОРАДИ ИЗЧЕРПВАНЕ НА ДНЕВНИЯ РЕД , ЗАКРИВАМ ЗАСЕДАНИЕТО 
НА ОбС ОПАКА.  

 
БЛАГОДАРЯ ВИ ЗА УЧАСТИЕТО! 

 
 
 
 
 

ХР. ДЕРКОЗЛИЕВА     АШИМ ОСМАНОВ 
ТЕХН. СЪТРУДНИК ОбС     ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС 


